

# Declaration of China RoHS II Conformity

We

Manufacturer: ABB Oy

Address: Hiomotie 13, 00380 Helsinki, Finland.

Phone: +358 10 22 11

declare under our sole responsibility that the following products:

## Frequency converter component

**BRES-01**

is in conformity with

实施《电器电子产品有害物质限制使用管理办法》

Implementation of the "Management Methods for the Restriction of the Use of Hazardous Substances in Electrical and Electronic Products" (China RoHS II declaration)

产品中有毒有害物质的名称及含量

The name and content of toxic and hazardous substances in the product:

部件名称	有害物质					
	铅 (Pb)	汞 (Hg)	镉 (Cd)	六价铬 (Cr <sup>6+</sup> )	多溴联苯 (PBB)	多溴二联苯醚 (PBDE)
电路板组件	x	o	o	o	o	o
金属部件	o	o	o	o	o	o
塑料部件	o	o	o	o	o	o
其他非金属部件	o	o	o	o	o	o
线缆	o	o	o	o	o	o


本表格根据 SJ/T 11364 的规定编制。

o: 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 GB/T 26572 规定的限量要求以下。

x: 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出了 GB/T 26572 标准规定的限量要求。

电路板组件: 包括印刷电路板及其零部件。

根据产品型号的不同, 可能不会含有以上的所有部件, 请以实际购买机型为准。

 此环保使用期限只适用于产品手册中所规定的条件下工作。


为保护环境和人类健康:

1. 本产品报废后请将其与生活垃圾分开, 将其送至有资质的回收点;
2. 回收处理中心将通过适当的方法回收再利用或处置产品中的材料;
3. 关于本产品回收处理的详细信息请咨询当地政府, 报废处理中心或当地经销商

Parts Name	Hazard Substance					
	铅 (Pb)	汞 (Hg)	镉 (Cd)	六价铬 (Cr <sup>6+</sup> )	多溴联苯 (PBB)	多溴二联苯醚 (PBDE)
PCBA	x	o	o	o	o	o
Metal parts	o	o	o	o	o	o
Plastic parts	o	o	o	o	o	o
Other Nonmetal parts	o	o	o	o	o	o
Cable/wires	o	o	o	o	o	o

This table is made according to SJ/T 11364  
o: means the content of this hazard substance in the homogeneous materials of the parts is less than the limit requirement in GB/T 26572  
x: means the content of this hazard substance in the homogeneous materials of the parts is exceed the limit requirement of GB/T 26572

PCBA: include Printed Circuit Board and the components.  
Depending on the model/type of product, it may not contain all of the above parts. It is subject to the purchased actual product model/type.

 This environmental protection period applies only when the product is used according to the conditions required by the user manual.


To protect the environment and human health:

1. The scrapped product should be separated from domestic waste and sent to a qualified place of disposal.
2. Recycling center should use appropriate methods to recycle/deal with the materials.
3. For more information about this product recycling, please contact local government, recycling center or your local dealer.

Helsinki, 19 September 2023

Manufacturer representative:

Mika Vartiainen  
Local Division Manager, ABB Oy

  
Mikko Korpinen  
Engineering Manager, ABB Oy